
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna i 

Lindberg – i Tofta Bygdegård 2022-04-19 
 

 

 

 

Marie Bengtsson, Studieförbundet Vuxenskolan, informerade om deras arbete och 

den hjälp och ekonomisk stöttning som de erbjuder. Verkligen nyttig information.  

  

§ 1 

Lars-Erik Andersson öppnade mötet och hälsade ledamöterna välkomna. 

Närvarande: Lars-Erik Andersson, Vivi-Ann Richardsson, Anders Björcke, Lisbeth 

Odeen, Ulf Nilsson, Gunilla Glücksman, Kjell Bengtsson och Gun-Britt Svensson. 

 

§ 2 

Till mötesfunktionärer valdes: Ordförande Lars-Erik Andersson, sekreterare Gun-

Britt Svensson och till att justera protokollet Vivi-Ann Richardsson. 

 

§ 3 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 4 

Från föregående mötesprotokoll fanns inget att erinra. 

  

§ 5 

Att representera styrelsen vid Studieförbundet Vuxenskolans informationer valdes Ulf 

Nilsson. 

   

§ 6 

Lars-Erik Andersson och Anders Björcke deltog vid distriktsstämman på Katrineberg. 

Sedvanliga förhandlingar. Därefter följde föredrag om ålder. Kanske är 80 den nya 60 

och 70 den nya 50. Därutöver matades det mycket med statistik.  

 

§ 7 

Ordförandedagen handlade mycket om medlemsvärvning. Se vidare § 12. 

 

§ 8  

Den hemliga resan 11 maj är fullbokad. Spännande att se vart bussen tar oss. 

 

§ 9 

Kvartalsmötet 12 maj verkar spännande. Föreningens matlagningsgrupp ordnar en 

god soppa. Dessutom serveras kaffe och kaka. Två representanter från Varbergs 



Kommun kommer för att informera oss om Varbergstunneln och Västerport. Ett allt 

igenom spännande projekt. 

De av styrelsen som inte lagar mat, samlas kl. 10.00 för att duka. 

 

§ 10 

Den 4 augusti kl. 13,30 besöker vi Marie Tkauc i Valinge där vi får guidning i den 

spännande trädgården. Vi serveras kaffe och kaka. Kostnad 50,00.  

 

§ 11 

Inför hösten: Vi skall göra ett försök att boka in Edward C Johansson och Bosse 

Liljedahl för musikalisk underhållning. Förhoppningsvis i slutet av oktober. 

Planeras även för bilrally 12 september. 

 

§ 12 

Skall försöka att värva nya medlemmar. Alla som uppnått pensionsålder är välkomna. 

Enligt statistik har vår förenings upptagningsområde många i åldern 65–67 år. Vi 

behöver fylla på nerifrån då många av våra medlemmar slutar p.g.a. hög ålder. 

Kanske det är möjligt att bjuda in till någon aktivitet och samtidigt berätta om det 

som föreningen erbjuder. 

 

§ 13 

Övriga frågor: Kassören informerade om att föreningen fått sponsring, 3000,00 från 

Dina Försäkringar för tryckkostnad av deltagarkort till poängpromenaderna.  

Vid dagens datum ligger resultatet på plus 89,00. 

 

§ 14 

Vi blev bjudna på kaffe och smörgås. 

 

§ 15 

Nästa styrelsemöte 24 maj kl. 09,00 i Tofta Bygdegård. 

Eget Kaffe medtages. 

 

En extra träff 3 maj där vi skall diskutera hur vi går vidare med medlemsvärvning. 

 

§ 16 

Mötet avslutades och ordföranden hälsade välkommen till nästa möte.  

 

 

 

Lars-Erik Andersson     Gun-Britt Svensson 
Ordförande       Sekreterare 

 

 

 

Vivi-Ann Richardsson 
Protokolljusterare 


